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Na úvod se hodí zpráva vedoucího střediska o končícím roce, ale u mě by to nebylo opravdové. Na 

začátku roku jsem odjel s rodinou na Fulbrightovo stipendium na univerzitu do Oregonu a vrátil se až 

v září. Sice jsem se snažil o všem vědět a s čím šlo i pomoci, ale zároveň do ničeho moc nemluvit. Takoví 

ti chytří na dálku, to jsem měl totiž vždycky rád 😉.  

Vedení střediska na sebe vzal můj zástupce Balů a zvládnul to výborně. Většinu času jsem tak jen na 

dálku pozoroval, jak se daří v akcích, jak vše funguje, jak má, jak běží příprava tábora. A za to bych chtěl 

Balůovi moc poděkovat. Za to, že mě ušetřil výčitek a bezesných nocí, za to, že mě plně a více než plně 

nahradil. A za to, že jsem mohl v září jen vplout do rozjetého vlaku skautování. Z té své nahraditelnosti 

mám radost. Přijde mi to nejen ve skautském životě důležité. Být nápomocen, ale nevytvářet závislost. 

A velké poděkování bych chtěl vyjádřit ještě Želvě. Za 11 let obětavé a smysluplné práce ve vedení 

vlčat, které od září předala Lišákovi. A Pitímu, který ve vedení oddílu skautů pomáhal více než dvě 

desetiletí (od roku 2000).  

Jan Farský | Bagy | vedoucí střediska  

Bagy přehání. 

Díky aktivním oddílovým vedoucím byla naše činnost i v roce 2022 nesmírně bohatá. Kromě naší 

výchovné a vzdělávací činnosti v oddílech jsme se stihli věnovat Riegrově stezce, klubovně, pomoci 

Ukrajině či vybudovat a starat se o mokřad na okraji Semil. O všem se dočtete na následujících 

stránkách naší výroční zprávy. 

Tomáš Jech | Balů | zástupce vedoucího střediska 
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V minulém školním roce cestovali benjamínci kolem světa. Na začátku roku 2022 jsme se zrovna 

nacházeli v Antarktidě a Arktidě, kdy jsme stihli například sněžnou výpravu s parádní sáňkovačkou. 

Poté jsme se přesunuli do Austrálie, se kterou jsme se nejen seznámili, ale zároveň jsme tam oslavili 

klokaní svátek svatého Valentýna. Březen byl ve znamení Asie, benjamínci jeli na asijskou výpravu do 

Bozkova, kde navštívili olympiádu v Tokiu, vyrobili si klobouky pro plantážníky na rýžových polích a také 

se naučili balit pravé vietnamské rolky nebo skládat origami. Kromě dubnového ohně svatého Jiří byla 

velice zajímavá návštěva mokřadu s Takinem, která se konala na konci školního roku. Ten si pro děti 

připravil krásné povídání o žabkách, jejich vývojovém cyklu a několik her. Návštěva mokřadu byla 

zároveň i jedna z akcí, kam se s námi měli možnost vypravit i rodiče benjamínků – někteří toho využili 

a strávili tak s námi krásné odpoledne. Před začátkem nového školního roku se uskutečnilo také 

slavnostní předávání benjamínků do vyšších oddílů vlčat a světlušek. Rozloučili jsme se s Vlnkou, 

Sovičkou, Lištičkou, Světluškou, Mauglím a Plejtvákem. 

Nový školní rok 2022/2023 se nese ve znamení kouzel a čarování. Benjamínci si zatím stihli vybrat 

kouzelnické hůlky, naučit první kouzla a dokonce i míchat kouzelné lektvary. Co se týče akcí, v říjnu 

jsme se podívali již druhým rokem na dýňobraní v Chuchelně, které jsme si i přes nepřízeň počasí užili. 

Měli jsme také čarodějnické přespání v klubovně, kde byl nejen halloweenský karneval, ale také jsme 

byli rozsvítit vyrobené lucerničky na opuštěných hrobech semilského urnového háje. 

V rámci roku 2022 v našem oddílu proběhly i personální změny. Po sedmi letech se s námi rozloučila 

Slunko a i zde jí chceme za celý náš oddíl moc poděkovat. Dokázala vždy přijít se zajímavým 

a neokoukaným programem a benjamínky obohatila hlavně díky názorným ukázkám o spoustu 

užitečných informací. Slunko nám zároveň přislíbila pomoc v případě akcí nebo tábora, takže jsme rádi, 

že se s ní neloučíme úplně. Na schůzkách a akcích nám momentálně vypomáhá Opičák, za kterého jsme 

všichni moc rádi. I když neměl s programem pro takto malé děti vůbec žádné zkušenosti, své role se 

zhostil perfektně. Benjamínky nadchl například kouzly, která nedala spát ani některým rodinným 

příslušníkům vedoucích, kteří zhlédli videa ze schůzek. Do našeho oddílu krásně zapadl a jsme opravdu 

rádi, že nám takto vypomáhá. 

Klára Kuršelová 

Kleris 
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Na začátku roku proběhla výprava, na které jsme se s kluky vydali na již zarostlý hrad Košťálov a přes 

hřebeny kopců jsme se dostávali zpátky. Kluci byli překvapivě rychlí, a tudíž jsme ten den stihli i pár 

jiných her přímo v klubovně. V dubnu též proběhla třídenní výprava, kde jsme prozkoumali Liberec 

a jeho přilehlé okolí. Zároveň jsme taktéž před táborem ještě podnikli jedno přespání v naší klubovně. 

Ve školním roce 2022-23 je vedoucím oddílu Lišák (Richard Mlejnek) a jeho zástupcem zůstává Lukinelo 

(Lukáš Koňák). Dále máme ve vedení nového oddílového rádce Opičáka (Vít Kužel), který se k nám 

připojil již na táboře a je obecně pro nás velkým přínosem, oddílového rádce Supermana (Karla 

Mařatku) a oddílovou rádkyni Želvu (Adélu Jechovou). Každotýdenní schůzky tento rok probíhají v úterý 

a ve čtvrtek vždy od 16 do 18 hodin, opět pod vedením Lišáka a Lukinela. 

Richard Mlejnek | Lišák 
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V letošním roce bylo registrováno 14 světlušek, přičemž tři z nich přišly od benjamínků. Čtyři členky 

jsme úspěšně zařadily do chodu 4. oddílu. Schůzky se konají každé úterý od 16:00 do 17:30 hodin pod 

vedením Jíti (vedoucí oddílu) a Běláska (zástupkyně). 

První polovinu roku 2022 jsme zahájily výletem do liberecké IQ LANDIE.Další akcí pro světlušky byl 

Závod vlčat a světlušek v Lomnici nad Popelkou. Do boje jsme vyslaly jednu osmičlennou družinu. Holky 

si zde ověřily své skautské dovednosti a pod vedením Komára obsadili krásné druhé místo. Každý měsíc 

se snažíme uspořádat minimálně jeden výlet nebo víkendovou akci, kterou může být třeba i přespání 

v klubovně. Podnikáme výlety po okolí, abychom se dobře seznámily s prostředím, ve kterém se často 

pohybujeme. Poslední akcí před táborem byla víkendová výprava ve skautské klubovně v Železném 

Brodě, kde jsme si zahrály hodně her a užily spoustu zábavy. 

V novém skautském roce jsme se sešly 13. září i s novými světluškami, které k nám přišly od benjamínků 

(Lištička, Sovička a Světluška). Celoroční hru máme na téma „Jak vycvičit draka“ – světlušky se snaží 

získat co nejvíce draků, které můžou dostat za oddílové výpravy nebo plnění úkolů na schůzkách. 

Prvním výletem v novém skautském roce byl výlet do libereckého bazénu. Zde jsme se pořádně 

vycachtaly a bez jakýchkoliv ztrát či škod se v pořádku vrátily domů. V prosinci nás čeká přespávání 

v klubovně a tradiční besídka, kde si předáme vánoční dárky a budeme se těšit z toho, že jsme opět 

spolu. 

Jitka Kufnerová | Jíťa 
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Rok 2022 - rok, kdy jsme toho mnoho podnikli, mnohému se naučili a zároveň si u všeho užili mnoho 

zábavy. Praktickou formou jsme si vštěpovali základy první pomoci, zdokonalovali jsme si fyzičku, 

poznávali přírodu a naše okolí, učili se kuchařskému umění, představili si práci s 3D tiskem, přespávali 

pod širákem, zpívali za doprovodu různých hudebních nástrojů, formou her si procvičili nejednu 

skautskou dovednost. 

Nejúspěšnější byly výpravy do libereckého bazénu (březen), do okolí Máchova jezera (květen) 

a trojdeňák do Trutnova (říjen). Další výpravy také organizovali samotní rádci družin (říjnová dvoudenní 

do Liberce). 

Před táborem v oddíle skončilo 6 kluků, mj. úspěšný rádce družiny Panterů Opičák, který přešel do 

vedení vlčat, a Andílek, jeho podrádce. I ve vedení přišla zásadní změna – po více než 20 letech odešel 

z vedení oddílu Pití, který skautování zasvětil většinu svého dosavadního života a patří mu velký dík za 

čas a práci, kterou klukům po léta věnoval. 

V novém školním roce jsme přivítali 5 nováčků. Po celý rok nás bude provázet celoroční hra „Pro čest 

a právo”, ve které se z kluků stávají rytíři a majitelé hradů. Hrady si kluci kupují za groše, které získávají 

za různé výzvy či účast na akcích. 

V říjnu jsme se rozhodli zúžit počet družin ze čtyř na tři. Pod vedením Browneeho se schází Kamzíci, 

Kola vede družinu Jestřábů a Daman se stal rádcem Panterů. Tato úprava se jeví jako ideální model, 

u kterého nyní zůstaneme. 

Činností 3. oddílu však skautování pro kluky nekončí. Starší členové se v lednu zúčastnili kurzu první 

pomoci, který pro nás organizoval ČČK Semily, v létě pak vyrazili na Středoevropské jamboree, v srpnu 

se účastnili střediskového rádcovského kurzu. V listopadu Daman, Brownee a Bageta úspěšně 

absolvovali 40hodinový zdravotnický kurz. 

Tomáš Jech | Balů 
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Kromě pravidelných družinových schůzek jsme se minimálně jednou měsíčně potkaly jako oddíl na 

společné akci. Na začátku kalendářního roku proběhla oddílová výprava na Valdštejn, kterou připravily 

rádkyně, a oddíl také pomohl s chystaným patronátem mokřadu. Jarní dny jsme trávily například 

piknikem na Treperce, úklidem klubovny a jejího okolí v rámci Dne Země, užily jsme si střediskový Oheň 

sv. Jiří, kde VlaštoFky spolu s benjamínky vyhrály soutěž o Bobrův dort, nebo jsme tvořily velikonoční 

výzdobu a holubičky míru v barvách Ukrajiny, které jsme následně roznesly po Semilech. V červnu jsme 

celý víkend putovaly Českým rájem a přemýšlely nad tím, co bychom rády zažily na táboře. 

V září jsme zahájily skautský rok tradiční Zavařovačkou, v rámci které se skautky účastnily Memoriálu 

T. Hübnera. Klasicky zavařily dobroty a především zavařily sebe – seznámily se s nováčky a stmelily se 

jako oddíl. Také odstartovaly družinové celoroční hry. Skautský rok se pro Vážky nese v duchu cest 

kolem světa a VlaštoFky se v rámci své hry Činy světa dozvídají spoustu zajímavého o světových 

událostech a vynálezech. 

Proběhly samostatné výpravy družin do okolí Semil, uspořádalo se oddílové taneční odpoledne a swap 

oblečení a knížek. Na konci listopadu jsme se vypravily do Prahy, kde jsme nasály atmosféru Starého 

Města a adventu, navštívily Skautský institut a zapálily děkovnou svíčku u hrobu A. B. Svojsíka. 

Smíškovi se podařilo splnit odborku Hudebnice, v rámci níž mimo jiné vyrobila kastaněty, zatancovala 

s nimi oddílu flamenco, vyzkoušela si busking a další hudební aktivity. 

Vedení zůstalo v tomto roce stejné, a to ve složení Vydra, Dešťovka a Rosnička s podporou a pomocí 

Heduš a Ještěrky. Rádkyněmi nadále zůstaly Smíšek a Judy u VlaštoFek a Pěsťa u Vážek, ke které se po 

návratu ze zahraničí opět připojila Růža, obohacená o nové pohledy a zkušenosti. Díky velmi schopným 

rádkyním se nám podařilo v oddílu přivítat několik nováčků a na vánoční besídce oficiálně vytvořit 

novou družinku Volavek, které spolu od ledna povedou nové rádkyně Čuču a Liška. 

Anna-Johanna Kristelová | Rosnička 
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Do roku 2022 vstoupil roverský kmen téměř beze změn, ve vedení jsme pokračovali s br.Datlem, který 

ovšem druhé pololetí strávil na Erasmu ve Francii. V lednu jsme se vydali na společnou výpravu na 

Riegrovu stezku s dalšími rovery z kraje. V červnu proběhla zdařilá četa pod vedením br. Bendy. Během 

srpna stihly po táboře ještě dvě patroly navštívit Středoevropské jamboree v Praze. Po prázdninách se 

roveři jako každoročně zúčastnili akce Křížem krážem, tentokrát v celkovém počtu dvaceti tří účastníků 

v čtyřech různých týmech. Kromě bodů získaných během 24 hodin za ujeté kilometry po železnicích 

napříč celou Českou republikou se všechny týmy rozhodly zdolat také několik vrcholů a tajných míst, 

kdy často nezbývalo než stihnout vyběhnout kopce za krátkou dobu dělící příjezd od odjezdu dalšího 

vlaku. Burák s Poupětem se svým týmem dokonce zvládli přebrodit ještě před půlnocí v rámci úkolu 

řeku Orlici.  

Během podzimu jsme se zúčastnili také akce Deskohraní 2022 v Praze, kdy jsme měli možnost 

vyzkoušet si stovky nových deskových her a celý víkend jsme skutečně strávili v obležení figurkami 

a žetony začteni do pravidel. V prosinci roveři pomohou s roznášením Betlémského světla a pak bude 

následovat Roverský silvestr, během kterého dojde mimo jiné k předání roverského kmene 

br. Kousymu, který má již s jeho vedením zkušenosti a v posledních letech působil jako šéfredaktor 

časopisu Roverský kmen. Držím palce, ať si kmen pod novým vedením užije v roce 2023 mnoho 

dobrodružství a skvělých akcí. 

Jan Lengál | Prófa 
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Mladší členové dosud působí jako střediskoví činovníci, rodí a vychovávají své vlastní děti a mnohdy je 

již zapojují do benjamínků, vlčat a světlušek, z čehož máme velikou radost. Někteří se podílejí na 

patronátu nad Riegrovou stezkou, věnují se opravám chaty v Jizerní kotlině, pomáhají s rekonstrukcí 

klubovny. 

18. března jsme se ve velkém počtu sešli v klubovně, abychom spolu s Aslanem a Číňanem, kteří 

připravili pásmo fotografií z bohatého a krásného života své maminky, zavzpomínali na sestru Marci, 

jež nás loni opustila. Klubovna doznala velkých změn, suterén je k nepoznání, děkujeme! 22. dubna se 

někteří z nás zúčastnili vernisáže výstavy v galerii V. Rady v Železném Brodě, věnované 100. výročí 

tamního skautingu. Setkání s tamními bratry a sestrami bylo velice milé. 18. června jsme se mnozí přišli 

podívat na odhalení pamětní desky jednomu z nejvýznamnějších starostů města Semil MUDr. Antonínu 

Špidlenovi. Úvodní slovo pronesl br. Balů a na klarinet nám spolu s p. Vávrou zahrál br. Lišák. 

Výpravy nám letos moc nevyšly, na vině byly i zdravotní obtíže některých starších členů. Přesto jsme 

jednu velice krásnou podnikli – 24. září na Novopacko. Vyhlédnutá hospůdka Na Klepandě, kde jsme 

plánovali oběd, byla neskutečně zaplněná, a tak jsme si nakonec pochutnávali v lomnickém Babylónu. 

A ještě ty úžasné ryzce, které skončily doma v polívce. Díky organizátorům Gami a Ježkovi! 

4. září jsme mnozí zavítali na Ostrov, kde se konal Memoriál Tomáše Hyky s country a folkovými 

skupinami. A 17. září jsme tak jako skauti vedení bratrem Ladislavem Fleknou před sto lety přivítali 

v Semilech vzácnou návštěvu našeho prvního prezidenta T. G. Masaryka – na nádraží, u radnice, 

v muzeu i na Masarykově vyhlídce, kde jsme rádi ochutnali pochoutky, připravené skauty z 3. oddílu. 

Ses. Žirafka připravila slavnost červencového 

novoluní na Nouzově, s pozorováním hvězd, ale 

nebesa nám nebyla nakloněna. Nedopadl ani 

náhradní termín počátkem září. 

V Domově seniorů jsme se snažili pravidelně 

navštěvovat bratra Pana. Jsme velice rádi, že 

snaha našeho klubu, aby byl přijat do Svojsíkova 

oddílu, byla vyslyšena a na konci listopadu mu byl 

po schválení východočeskou družinou, oddílovou 

radou a členskou schůzí Svojsíkova oddílu a po 

potvrzení Náčelnictvem Junáka vydán příslušný 

dekret. Jak nám hlásili naši zvědové, bylo 

hlasování vždy jednomyslné, z čehož je zřejmé, že 

z dob, kdy byl okresním zpravodajem kmene 

dospělých a účastnil se mnoha akcí po celé 

republice, má pořád skvělou pověst a těší se 

všude velké úctě. 

Ivo Navrátil 

Bobr 
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Letošní rok byl plný změn a dynamického vývoje. Rok jsme jako již tradičně začali tříkrálovou sbírkou, 

kterou již několik let v Lomnici ve spolupráci s místní charitou děláme. Tradiční Chilkoot se bohužel 

ještě kvůli koronaviru nekonal, snad tedy příští rok navážeme na tuto dlouhou tradici a budeme moct 

závody pro desítky členů okolních středisek uspořádat. V únoru nás čekala velká akce. Začala válka na 

Ukrajině a my jsme během jediného dne naplnili klubovnu až po střechu spacáky, karimatkami, léky 

a dalším vybavením, které jsme ještě ten den v noci vezli na předávací místo do Prahy a hned další den 

zamířila tato pomoc na Ukrajinu. V dubnu před námi stála další velká výzva – pořádání okresního kola 

Závodu vlčat a světlušek, který byl již nadvakrát kvůli koronaviru odložen. Na tuto akci nám město 

ochotně zapůjčilo areál koupaliště a v něm a v oboře se tak 9. dubna pohybovala více než stovka dětí 

a několik desítek vedoucích a pořadatelů. Premiérově jsme se také chystali uspořádat oheň sv. Jiří, 

který jsme však nakonec kvůli velice špatnému počasí museli zrušit a tento svátek jsme tak oslavili 

pouze skromněji v klubovně. Nový školní rok začal opravdu velkolepě otevřením nové skautské 

klubovny, kam jsme následně i přesunuli veškerou svou činnost. Klubovnu pro nás ochotně připravilo 

město a 10. září jsme ji za přítomnosti více než dvou stovek účastníků slavnostně otevřeli. Později jsme 

do ní zakoupili i krbová kamna a dále pracujeme na jejím dovybavení a zútulnění – je to opravdu velice 

příjemná změna.  

Do nového roku jsme odstartovali také s velkým počtem nováčků především u světlušek a vlčat, kterým 

se doufáme bude v oddílech líbit a budou dále pokračovat po vzoru svých předchůdců. Jako již tradičně 

jsme se v září zúčastnili skautské cestovatelské akce Křížem krážem, kam nás ve dvou týmech vyrazilo 

celkem 15. Ten lepší z týmů se i přes mnohá zpoždění a potíže zvládl dostat do TOP 10. Na podzim se 

nám opět ve spolupráci s městem podařilo vysadit 16 nových stromků v biokoridoru u Nových Dvorů, 

kam se jistě budeme rádi chodit dívat, jak stromy rostou a mění tvář krajiny. Na podzim jsme také 

mimo jiné stihli vyrazit na jednu velkou výpravu do Hostinného, kterou jsme uspořádali pro všechny 

naše družiny, a byla opravdu příjemná. Po celý rok se nám také dařilo pracovat na vzdělávání našich 

vedoucích – Zlobr, Moňous, Anička a Béba úspěšně absolvovaly zdravotnický kurz, Anička, Béba 

a Šukyn čekatelské zkoušky a šest našich rádců se účastnilo rádcovských kurzů Žirafa a Koblížek. Letos 

se také dovršila cesta vzniku střediska v Lomnici nad Popelkou a 3. 12. se tak konal ustavující sněm 

nového střediska. Do nového kalendářního roku už tedy vstoupíme jako samostatná jednotka. Za sedm 

let spolupráce, pomoci a rad všem semilským moc děkujeme a rádi budeme spolupracovat nadále už 

ne jako jeden z oddílů střediska, ale jako středisko sousední. 

Jan Pekárek | Pegi 
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Loňský rok přinesl v Lomnici změnu s klubovnou. Hned na začátku lomnického skautského fungování 

nám vyšlo město vstříc se suterénním bytem v ulici Komenského 164, naproti škole, který fungoval jako 

klubovna výborně. Protože se ale připravoval prodej domů po podílech, i byt/klubovna by šel 

v dohledné době do prodeje a skauti by si ho určitě dovolit nemohli. 

Po několika jednáních s vedením města se podařilo najít výbornou alternativu – domek u školky. 

Lomnice nad Popelkou domek před předáním skautům kompletně zrekonstruovala a v září 2022 pak 

slavnostně předala. Po počátečních obavách ze ztráty klubovny vše nakonec skončilo získáním ještě 

lepších prostor, než jsme si vůbec představovali. 

A samostatná klubovna se také stala posledním impulzem pro osamostatnění lomnického skautského 

střediska. Když jsem se před pěti lety do zakládání, tedy spíše obnovování, skautování v Lomnici 

pouštěl, tohle byl cíl. A jsem moc rád, že jsme do něho došli a 1. 1. 2023 tak oficiálně vzniká nové 

skautské středisko Lomnice nad Popelkou pod vedením Pegiho a Prófy. Je to středisko plnohodnotné 

se zastoupenými všemi věkovými kategoriemi, s dobrým zázemím a šikovným vedením. Přeji do dalších 

let skautování štěstí! 

Jan Farský | Bagy  
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I v letošním roce náš tábor přivítala na začátku léta s otevřenou náručí důvěrně známá žumberská 

louka. Pracovní četa pod vedením Bendy odvedla skvělou práci. Kvalitně a precizně postavila základní 

táborové stavby a stany pro táborové dobré duše i nejmenší táborníky. Rozjezd tábora v takových 

podmínkách a s takovými vedoucími oddílů byl hračkou a proběhl v klidu a pohodě. Oddíly se mohly 

začít brzy věnovat připraveným programům. První dva týdny odolnost táborníků testovalo nečekaně 

chladné počasí. Týmy kuchařů, zdravotníků a hospodářů pomohly vytvořit pohodovou atmosféru, která 

celý tábor letos provázela. Velké díky patří i všem ochotným maminkám a tatínkům, bez jejichž pomoci 

a sponzorských darů by se tábor podařilo postavit a zbourat jenom stěží. Závěrečná část tábora 

proběhla pod vedením skvělé Kukačky. Všem bych chtěl poděkovat za úžasný tábor. A mé osobní díky 

patří skautkám za emotivní poděkování za vedení tábora. Tak zas někdy… ;-) 

Jan Kufner | Algy 

Tábor na Žumberku je tradičně největší akcí za celý rok a letos byl na téma Křižáci. Kluci byli velice 

šikovní a stateční – porazili temného rytíře a kromě toho si i odnesli spoustu zážitků spolu s úžasnými 

kostýmy, které si sami vyrobili. Při slavnostním táboráku v předvečer návštěvního dne předala 

dosavadní vůdkyně oddílu vlčat Želva (Adéla Jechová) dlouholeté úspěšné vedení oddílu do rukou 

Lišáka. Velice jí děkujeme za vše, co pro oddíl a všechna vlčata vykonala, a jsme vděčni, že se na ni 

můžeme o radu či pomoc obracet i nadále. Po táboře jsme se rozloučili se čtyřmi vlčaty, která přešla 

ke skautům. 

Richard Mlejnek | Lišák 

 

Na tábor odjelo celkem čtrnáct světlušek pod vedením Jíti, Běláska, Kláry a Monči. Celotáborová hra 

byla na téma „Indiánské léto“, kdy se kmen Kasků a Tučonů snažil ovládnout celou Severní Ameriku. 

Holky si vyrobily spoustu indiánských ozdob a naučily se mnohé indiánské dovednosti. Světlušky 

vydávaly již tradiční žumberské noviny plné táborových pikantností. Součástí tábora byla stezka odvahy 

nočním lesem, kde měly světlušky překonat svůj strach. Všechny byly moc statečné. Během tábora 

jsme absolvovaly výlet do Chrudimi, kde jsme si zařádily v krytém bazénu a kvůli chladnému počasí se 

tam i pěkně prohřály. Na dalších výletech jsme byli ve Slatiňanech, Žumberku a v ZOO v Bítovanech. 

Táborovou hru nakonec těsně vyhráli Tučoni pod vedením Šiky. Na závěrečném táborovém ohni pro 

světlušky byly Šiky, Magi, Pufík a Komár slavnostně předány do oddílu skautek. 

Tábor hodnotíme jako zdařilý. Všechny jsme si ho užily a moc se těšíme na ten další. 

Jitka Kufnerová | Jíťa 
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Na letošní tábor se vydalo celkem patnáct starších kluků, kterým se v průběhu tří týdnů věnovalo hned 

několik vedoucích. Jako téma letošní táborové hry jsme pro 3. oddíl zvolili roztodivný svět zvaný 

Zeměplocha, a to podle předlohy Terryho Pratchetta. V rámci etapové hry se nám je podařilo naučit 

nejen mnoha skautským dovednostem, ale také začít kouzlit, utkat se v turnajích Neviditelné univerzity 

a nakonec zachránit město ANKH-MORPORK od vysídlení vlivem zárodků nových měst. Ovšem hlavně 

pro nás tábor představoval dobře strávený čas, který jsme si všichni užili. Díky jízdním kolům pro nás 

byla i vzdálenější místa dostupná, což jsme využili také v průběhu trojdenního výletu, který pro nás 

připravili Gami s Ježkem. I když na letošním táboře vládlo nezvykle chladné počasí, při teplejších dnech 

jsme zvládli zařadit do programu i koupání v lomu, hry v lese či závěrečnou honbu za pokladem. Celkově 

jsme zjistili, že předpověď počasí pro skautský tábor neplatí, protože se nám vyhnulo hned několik 

obrovských průtrží mračen. A kde se nám nedařilo, tam pomohl zdravotník, kuchař, hospodář či jiná 

táborová dobrá duše, kterým tímto za 3. oddíl děkujeme. 

Petr Šír | Pití      

 

Letní dny na žumberské louce jsou pro každou z nás vždy nezapomenutelným zážitkem a ani letos tomu 

nebylo jinak. Táborem nás lehce provázelo téma Záchrana Narnie, družiny se zlepšovaly nejen ve 

spolupráci v rámci tematických etap. Poprvé jsme si vyzkoušely celotáborovou hru nekorunovanou 

výhrou jedné vítězné družiny. Oddíl se musel spojit, aby vyhrálo dobro. Díky tomu bylo ukončení 

dojemné a všechny jsme pociťovaly silnou pospolitost. Z aktivit, které jsme společně prožily, stojí mimo 

jiné za zmínku například: výroba skautské lilky na krk, přírodní módní přehlídka, Takinova velká hra, 

zimní olympiáda, Poníkova narozeninová minioslava, putování na Zelenou horu nebo výroba soli, másla 

a chleba na pustém ostrově (na Popluži). Z oddílu skautek, které se přes rok vídaly především na 

družinových schůzkách, se díky třem týdnům společně stráveným v přírodě stala parta. Parta, která 

i přes náročné situace dokáže najít fairové řešení a držet při sobě. Skautky se posunuly dál nejen jako 

skupina, ale také si každá na táboře našla příležitost pro osobní posun na skautské životní cestě. 

Některé skautky složily skautský slib, některé plnily Zkoušku pravé skautky, Pěsťa uspěla ve výzvě Tři 

orlí pera. Další členky oddílu včetně vedení například posílily svou vůli na společném puťáku, překonaly 

svůj ostych při hraní scének u táboráku, zlepšily se v komunikaci při nacházení společného řešení nebo 

si hlouběji ukotvily hodnoty, které jsou pro ně důležité. 

Anna-Johanna Kristelová | Rosnička 
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I letos jsme se s našimi benjamínky 2.7.2022 opět vydali do Tuněchod. Vyráželi jsme v počtu 

12 benjamínků, 1 vlčete a 6 dospělých. Tábor s námi absolvoval i náš budoucí benjamínek Lipánek – 

roční Amálka Kuršelová. Do kolektivu dětí krásně zapadla a zvládala v pohodě i program včetně výletu. 

Na letošní tábor měl touhu jet i Bizon od vlčat a vyzkoušet si úlohu vedoucího nebo spíše rádce oddílu. 

Pro děti si připravil spoustu her a soutěží. Přes počáteční rozpaky, kdy si s novou rolí neuměl moc 

poradit, se nakonec svého úkolu zhostil se ctí. 😊 

Tématem letošního tábora bylo „Co jsme minule nestihli“. Na tábor vždy jedeme s hromadou nápadů, 

připravených her, vyrábění atp. Tábor ale tak rychle uteče, že se na spoustu věcí nedostane. Proto jsme 

se letos rozhodli, že oprášíme starší nápady, sestavíme z nich celý program a trochu si tak ulehčíme čas 

příprav. 

Na táboře jsme pokračovali v zavedených ranních a večerních nástupech a vyladili je o vlajkové čety, 

což děti velmi bavilo a svůj úkol braly se vší vážností. Jen ten stožár před sokolovnou nám stále chybí, 

a tak jsme museli improvizovat a poradit si s tím, co bylo k dispozici. Použili jsme tedy dlouhé koště 

a jako držák Jíťu nebo Velkého Vezíra. Na táboře nesmí nikdy chybět stezka odvahy. Děti se na ni těší 

už od příjezdu. Ta letošní byla dost dlouhá a docela strašidelná. Pomohli nám s ní místní kamarádi, kteří 

roli strašidel vzali vážně. Obdiv mají všichni, kdo ji absolvovali, ale hlavně ti, co se na ni vydali úplně 

sami 😊 

V letošním roce jsme uskutečnili jeden výlet do minizoo v obci Bítovany. Paní majitelka nám vyšla vstříc 

a ranč nám otevřela v pondělí, kdy mají běžně zavřeno, takže jsme jej měli jen sami pro sebe. Ke 

každému zvířátku nám povyprávěla, odkud pochází, jak se dostalo k nim do zoo, jaké má vlastnosti atp. 

Strávili jsme krásný den ve společnosti opiček, surikat, mývalů, papoušků, klokanů, koziček, oveček, 

lam atd. Byl to zatím asi nejhezčí výlet, který jsme v rámci našich táborů absolvovali, a všem návštěvu 

jenom doporučujeme. 

Slavnostní vyhlášení proběhlo 

poslední večer před odjezdem 

a na závěr jsme se všichni 

vyřádili na pohádkové 

diskotéce. Fotek i vzpomínek 

máme opět spoustu a doufáme, 

že i další naše tábory budou 

stejně povedené. Kuchyně se 

v letošním roce opět ujala 

osvědčená dvojice Oliva (Olča 

Komadová) a Velký Vezír (Milan 

Komada). Do kuchyně opět 

putovaly tisíce děkovných 

dopisů a patří jim náš veliký dík. 

Jitka Holatová | Jíťa  
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Oba dva lomnické oddíly vyrazily stejně jako v loňském roce do Jizerní kotliny na tábořiště, které jsme 

již měli vyzkoušené. Poprvé nám na stavěčku vyrazili pomoct i někteří rodiče, za což jim – stejně jako 

Heduš za zapůjčení louky – moc děkujeme. Na stavěčce strávili vedoucí i roveři celý týden, kdy 

připravovali jak zázemí, tak i program a další detaily (dokonce stihli i jeden noční přepad na skauty ze 

Svobody nad Úpou). Ač jsme opět tábořili v našich týpí, celotáborová hra se nesla v duchu starověkého 

Říma a příznivci Octavia, Marka Antonia a Pompeia soupeřili o to, kdo nahradí zesnulého Caesara. 

V souladu s horkým počasím jsme se pohybovali nejen po zemi, ale i po vodě, a to na kánoích, na 

koupalištích nebo přímo v Jizeře, kam jsme si postavili i skluzavku. Vlčata a světlušky se také pustily do 

náročné dvoudenní výpravy napříč celými Jizerskými horami s nocováním přímo na vrcholu Jizery. 

Během tábora jsme zažili i spoustu nočních dobrodružství od nočních her až po dva nemilosrdné 

přepady, kterým jsme se ubránili až po velkém boji. Svá tři orlí pera letos na táboře úspěšně zvládli 

splnit Inženýr, Jůla, Béba, Martin, Oxid a Aki. Celý tábor se vydařil a všichni jsme plni odhodlání do 

dalšího roku odjeli domů za dalšími dobrodružstvími. 

Jan Pekárek | Pegi 
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Sotva jsme se vrátili ze Žumberka, začal příměstský tábor. Mezi 25. a 29. červencem se čtrnáct dětí, 

z toho čtyři z Ukrajiny, vydalo po stopách Keltů. Na pomyslné cestě je doprovázeli Rosnička, Kousy, 

Zdíša a Vydra.  

V pondělí jsme kromě seznamovacích a pohybových her vyráběli svíčky z přírodního vosku. Další den 

nás čekal výlet po okolí Trosek, kdysi obývaného Kelty. Středeční dopoledne jsme se schovali před 

deštěm v kině Jitřenka, kde jsme zhlédli pásmo českých němých pohádek, na které navázalo tvořivé 

odpoledne v klubovně. Ve čtvrtek jsme opět vyrazili mimo Semily, tentokrát na Valdštejn. Pátek pak už 

byl ve znamení příprav na závěrečný táborák, kterého se účastnila i řada rodinných příslušníků.   

Při organizaci tábora jsme využili finanční podporu z programu Laskavo, zaměřeného na děti 

z Ukrajiny.  

Vojtěch Kousal | Kousy 
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Po velkých investicích (skoro 2 miliony Kč, které šly do nové střechy a nového sklepa – dílny) jsme pro 

letošek zbrzdili. Pan Novotný z Lomnice nad Popelkou nám připravuje dokumentaci pro dotace, ale 

žádné dotační možnosti se neobjevily. Jedinou možností financování dalších úprav se ukázala účast 

v Participativním rozpočtu, kam jsme zaslali projekt s názvem Úprava podkroví pro nejmenší skauty – 

benjamínky. Přímo nazvat klubovnou jsme to nemohli, protože to by vyžadovalo stavební povolení 

a další úpravy klubovny, na které bychom nedosáhli. Letos se v participativním rozpočtu sešlo 

10 projektů, za ty roky, co město participativní rozpočet pořádá, snad nejlepších. Konkurence tak byla 

veliká, ale 650 tis. Kč podpory pro klubovnu lákavých. A díky zapojení mnoha, za což moc děkujeme, 

jsme uspěli! Se 114 hlasy jsme vyhráli a můžeme se těšit na práci na nové klubovně. Protože jsme 

dopředu slíbili, že tentokrát se zapojíme, co nám síly budou stačit. Jednak chceme ušetřit prostředky 

a za těch 650 tisíc Kč toho zvládnout co nejvíce, ale taky chceme, abychom si klubovnu budovali co 

nejvíce sami, aby byla co nejvíce „naše“. 

Jan Farský | Bagy 

 

Naše středisková knihovna ležela chvíli ladem, zakrytá igelity chránícími ji před prachem z přestavby 

klubovny. Dnes má již přes pět set svazků. A i letos jsme ji doplnili novými knihami, které jsme buď 

koupili, nebo získali z daru nadace Jaroslava Foglara. 

Podmínkou daru bylo mít knihy k dispozici na táboře, což jsme splnili. Nejvíce toho využily skautky a na 

táboře se letos četbě hodně věnovaly. 

Vít Coufal | Takin 

Po počátečním nadšení a využívání byla chata v Jizerní kotlině, alespoň podle zápisů v knize hostů, 

využívána méně. Přesto pár přespání a návštěv v tomto roce zažila. Po rekonstrukčních pracích je 

opravená střecha, takže se její stav nezhoršuje. Uvnitř je chata o poznání sušší, podkroví je uklizené a 

připravené na přespávání, k dispozici jsou i kamna s troubou lákající k pečení. Pořídili jsme také 

kompletní nové nářadí jenom pro chatu, abychom je nemuseli převážet a odvážet. 

Už teď vím o pár jarních víkendech, kdy chata přivítá své obyvatele, a i o prázdninách by měla být 

zázemím pro krásné skautské akce. Jestli nám bude více sloužit, nebo nás více zatěžovat, záleží jen na 

nás! 

Jan Farský | Bagy 
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Celý rok se patroni Riegrovky střídali ve svých službách. V průběhu roku jednou týdně, o prázdninách 

dvakrát týdně. A na Riegrovce je to znát. Vyplatilo se i odstranění koše u pěšorestu. Byl věčně 

přeplněný, zapáchal a zvláště v létě lákal vosy a jiný obtěžující hmyz. Nahradila ho cedulka s prosbou, 

aby si lidé odnesli to, co si přinesli, a ono to funguje. Je tam větší pořádek, než býval s košem. Patronům 

Riegrovky tak většinou na úklid celé trasy stačí jedna malá igelitka. Lidé se k našemu klenotu chovají 

hezky a odpovědně. 

V listopadu jsme si dopřáli společnou akci, kdy nám byl průvodcem Jan Mocek, bývalý ředitel CHKO 

Český ráj a velký znalec přírody. Povídání o rybách, geologii, rostlinách, ale třeba i o plánovaných rybích 

přechodech u jezu bylo moc zajímavé. 

Město nám jako poděkování a ocenění naší pomoci Riegrovce dalo parkovací karty, a tak už patroni 

napříště nebudou muset při uklízení platit za parkování. Děkujeme! 

Jan Farský | Bagy 
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Skauti jsou připraveni pomoci kdykoliv a kdekoliv, pokud přijde krize. V posledních dvou letech jsme za 

časů koronaviru ve spolupráci s Českým červeným křížem organizovali pomoc s nákupy seniorům 

a někteří členové našeho střediska dodnes pomáhají i v nemocnicích. 

Na konci února začala ruským útokem válka na Ukrajině. Krátce po jejím vypuknutí jsme se pod 

vedením Prófy připojili ke sbírce Skautského institutu (25. února). Byla to rychlá akce. Ústředí vytvořilo 

podle dohody s ukrajinskými skauty seznam věcí, které na Ukrajině aktuálně chyběly – spací pytle, deky, 

léky, oblečení. Zahájili jsme masivní propagaci na sociálních sítích – informace o sbírce se zobrazila více 

než 20 000 uživatelům facebooku. Za pár hodin po vyhlášení sbírky jsme v semilské a lomnické 

klubovně vybrali neuvěřitelných 218 spacáků, 130 karimatek, 469 dek, 21 powerbank a 11 krabic s léky! 

Ještě ten večer se většina věcí dvěma velkými dodávkami a osobním autem odvezla do Prahy. Solidarita 

veřejnosti byla neskutečná. Výsledek této první skautské sbírky organizované po celé ČR dokázal 

nakonec naplnit 2 náklaďáky, 2 autobusy a 55 dodávek. 

Na pomoc Ukrajině jsme v následujících týdnech organizovali ještě 2 sbírky, které byly zaměřeny na 

specializovanější materiál (zimní uniformy, kanady, proteinové balíčky). 

Ukrajinským dětem, které v Semilech našly své přechodné útočiště, jsme umožnili účast na 

příměstském táboře, který organizovali Rosnička s Kousym. Účastnický poplatek jim byl uhrazen díky 

Nadaci Vodafone a European Scout Foundation. 

Tomáš Jech | Balů 
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Již v loňském roce jsme na základě podnětu pana Richarda Stehlíka vytipovali lokalitu v Cihlářské ulici, 

kde bychom mohli přispět k ochraně ohrožených obojživelníků. Po vyřízení příslušných povolení jsme 

se už v lednu za velmi nevlídného počasí pustili do první brigády. Prořezali jsme nadbytečný porost, 

uklidili plochu a zaměřili umístění nových jezírek. Na druhé brigádě, za ještě horšího únorového počasí, 

jsme vykopali základy jezírek a vyvěsili ptačí budky. Závěrečné terénní úpravy jsme pak provedli 

v březnu. 

V květnu už jsme mohli lokalitu navštívit se světluškami a uskutečnit tam program zaměřený na 

ochranu žab. Hráli jsme tematické hry, vysvětlili si vývoj obojživelníků a co je ohrožuje, pozorovali hmyz 

v jezírkách a určovali jej podle poznávacích klíčů. Vše jsme pak zapsali do terénních zápisníků. V červnu 

jsme tuto akci zopakovali s benjamínky a jejich rodiči. Poslední akcí bylo vysekání kopřiv s oldskauty. 

S Experimentálním skautským mokřadem jsme se hned zpočátku přihlásili do projektu Patronátů, který 

je řízen Skautským institutem. Byl nám přidělen krajský koordinátor a dále pak na pozici Patrona pan 

inženýr Mocek, který nám nejen dělá odborného garanta, ale taky obětavě přiložil ruku k dílu. Velké 

díky patří všem skautkám, skautům a oldskautům, kteří se zúčastnili brigád, za jejich pracovní nasazení 

a panu Stehlíkovi za pomoc při prořezu. 

Vít Coufal | Takin 

Skautský mokřad před a po. 

 

Prořez, úklid ploch a zaměření jezírek. Vykopání jezírka a vyvěšení budek.  
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Program ve skautském experimentálním mokřadu se světluškami a s benjamínky. 

 

 

Letos jsme cyklus rádcovských kurzů inovovali o víkendový zimní rádcovský kurz konaný v naší 

klubovně. Během kurzu proběhlo proškolení všech účastníků v první pomoci. O to se postarali 

dobrovolníci z Červeného kříže. Byla to odměna za to, jak někteří naši členové střediska Červenému 

kříži vypomáhali v době covidové epidemie. Z dalšího pestrého programu pak jistě za zmínku stojí 

přednáška tiskové mluvčí skautské organizace Barbory Trojak a kosmického inženýra a popularizátora 

vědy Jana Lukačeviče. 

Sedmý ročník hlavního rádcovského kurzu na konci prázdnin se konal opět ve skautském srubu na 

Čeřovce na kraji Jičína. Zúčastnilo se ho sedm rádců a rádkyň ze Semil a jedna rádkyně z Lomnice nad 

Popelkou. Většina účastníků už na kurzu byla, a tak jsme mohli využít jejich zkušeností a nechat je, aby 

si část programu nejen vyzkoušeli, ale i nachystali. Přesto je stále co zdokonalovat. Činnost ve skautu 

je natolik pestrá, že se během víkendu stihneme vždy zaměřit jen na některé aktivity. Proto je 

pravidelnost kurzů nutná a jsme rádi, že je o ně mezi skautkami a skauty zájem a daří se nám spolu 

s nimi prožít krásný víkend, kde máme i možnost se mezi sebou ještě lépe poznat. 

Vít Coufal | Takin 
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Tuto tradici jsme ani v roce 2021 nemohli vynechat. Plamínek odebraný z věčného ohně, který hoří 

v jeskyni pod bazilikou Narození Páně v Betlémě, dorazil do Semil v sobotu 18. prosince vlakem. Od té 

doby jej týden doma střežili Holatovi st. a Jechovi st. Na Štědrý den dopoledne pak skauti, skautky, 

roveři a rangers rozdávali široké veřejnosti tento symbol míru, lásky, naděje a přátelství na pěti místech 

po celých Semilech. I přes nepřízeň počasí jsme zažehli 146 nových plamínků. 

Tomáš Jech | Balů 

Střediskový teambuilding se tento rok uskutečnil v březnu v Nové Pace. Většina účastníků se sem sjela 

již v pátek. Večer probíhalo hraní deskových her a zpívání s kytarou. V sobotu ráno, po příjezdu zbylých 

účastníků a společné snídani, jsme se vydali na pěší výlet směrem na Kumburk. Téměř jarní počasí nám 

přálo, byl krásný slunečný den, a tak všechny tváře oplývaly radostnými úsměvy. Vrcholem výletu nebyl 
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jen hrad Kumburk, ale také společný oběd v restaurantu na Klepandě. Ještě ten den probíhala 

v podvečer středisková rada. Nedělní dopoledne bylo po rozcvičce a skvělých míchaných vajíčkách 

věnováno přednášce o symbolech skautingu. 

Iva Stehlíková | Heduš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jako již mnoho let, i letos byl Den Země věnován úklidu klubovny a přilehlého okolí. Velký úklid si po 

rekonstrukci klubovna zasloužila již řadu měsíců. Skauti a skautky to vzali velmi zodpovědně a klubovna 

byla odpoledne téměř jako ze škatulky. I přesto, že po celém dni pracovního úsilí by se pořád ještě 

nějaké práce našly, byla potřeba i trocha odpočinku. Skautky se proto vydaly na piknik na Treperku, 

skauti zas do Fabriky 1861, kde pro ně byla připravena únikovka. Večer následovalo pro skauty povídání 

v kruhu na téma: Co znamená být skautem. Skautky po setmění zahájily procházkou po svíčkách tzv. 

slibovou stezku, kdy je každý jeden týden do tábora věnovaný jednomu skautskému zákonu a plnění 

společného a družinového úkolu. To je zakončeno obnovou skautského slibu na táboře (účastní se 

členky i vedení). Dále mělo proběhnout promítání dokumentu Život na naší planetě, které bylo kvůli 

technickým problémům nahrazeno společným zpíváním. Skauti i skautky přespali v klubovně do 

druhého dne, kdy následovala dopolední příprava na Oheň sv. Jiří. 
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V sobotu také v rámci Dne Země probíhal na dvoře za klubovnou sběr kol na projekt Kola pro Afriku. 

Letos se vybralo přes 20 jízdních kol, která byla posléze odvezena do sběrného místa v Jičíně. Odtud 

putovala na opravení/seřízení/náhradní díly do hlavního sběrného místa v Ostravě a následně pak do 

Gambie. 

Iva Stehlíková | Heduš 

 

Tradiční střediskové soutěže talentů se letos zúčastnilo méně členů než v předchozích letech. Mnoho 

krásných výrobků, literárních pokusů a kreseb se sešlo především od benjamínků, vlčat a světlušek. 

Krásné diplomy a hodnotné ceny letos pro všechny přichystala Rosnička. Vyhlášení proběhlo tradičně 

v rámci Ohně sv. Jiří. 

Tomáš Jech | Balů 

 

Všichni členové střediska se po covidové pauze měli možnost poprvé po dlouhé době sejít na společné 

akci. I přes velkou nepřízeň počasí přišlo v neděli 25. dubna na letošní Oheň přibližně 80 lidí. 

Balů na úvod vzpomenul na události, které nás v posledních letech potkaly – oslavy 100 let skautingu 

a vydání knihy, kterou připravil Bobr, a také zavzpomínal na úmrtí dvou oldskautek – Bohuslavy Aleny 

Vojtíškové - Šakalky a Marcely Plívové - Marci. 

Déšť na chvíli ustal, a tak jsme se vrhli do soutěže v družinovém zpěvu o Bobrův dort. Až na vlčata se 

zúčastnily všechny oddíly. Šestičlenná porota v čele s Ježkem se shodla na tom, že jsme měli letos dva 

vítěze – benjamínky (s písničkou Datel) a Vlaštovky, které porotu uchvátily krásným zpěvem doplněným 

několika hudebními nástroji. Následovalo vyhlášení Vartalentu. 

Poté proběhla další z tradic našeho Ohně: všichni jsme měli možnost zapsat na březovou kůru jednu 

věc, které bychom se do příštího roku rádi zbavili, a proužky kůry s našimi zlozvyky či nedostatky 
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posléze strávil oheň. Uvědomění si vlastních chyb se tak stalo prvním krokem k jejich nápravě. Po 

hodině a čtvrt byl program ukončen a na závěr si všichni ti, co měli zájem, mohli opéct buřty. 

Tomáš Jech | Balů 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Druhý dubnový víkend proběhlo v Lomnici nad Popelkou základní kolo Závodu vlčat a světlušek. Závodu 

na téma Cesta kolem světa za 80 dní se zúčastnily hlídky z Lomnice, Semil, Turnova, Železného Brodu 

a Jilemnice. Hlídky si na trase vyzkoušely například hledání v jízdních řádech, poznávání přírody, první 

pomoc nebo orientaci. Přes aprílové počasí, kdy se slunečno střídalo se silným krupobitím, se závod 

vydařil, i když postup do dalšího kola našim hlídkám těsně unikl. 

Jan Lengál | Prófa 
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Na Karlově mostě, Staroměstském náměstí, u lomu Velká Amerika, ale hlavně v okolí holešovického 

Výstaviště a Stromovky. Tam všude jste mohli v první polovině srpna potkat stovky holek a kluků z 23 

zemí v pestrobarevných šátcích. Mezi účastníky Středoevropského jamboree (CEJ) bylo i 18 skautek a 

skautů ze Semil a Lomnice nad Popelkou.  

„Na Jamboree jsem se rozhodl jet, protože mě zajímalo, jak vypadá skauting v jiných zemích. Taky jsem 

to bral jako jedinečnou zkušenost a možnost seznámit se s novými lidmi. Díky CEJ jsem se dozvěděl 

spoustu nových věcí a mám z něj zážitky na celý život, vzpomínat budu hlavně na nabité večerní 

programy, třeba koncert Ventolina,” popsal po návratu Vít Kužel – Opičák. 

Nabité ale nebyly jen večery, ale celých 10 dní. Kromě několika výletů po Praze i okolí zbyl čas i na řadu 

her, pohybových aktivit nebo vzdělávacích programů o ochraně přírody a lidských právech. Účastníci 

taky natírali zábradlí nebo pleli záhony, volný čas pak trávili zpěvem za doprovodu kytar či objevováním 

pražských kaváren. A někteří z nás se dokonce dostali do televize. 

Vojtěch Kousal | Kousy, vedoucí patroly Chleba 

 

 

Na začátku školního roku jsme prezentovali svou celoroční činnost na městské přehlídce volnočasových 

aktivit V Semilech se nenudíme. Návštěvníci měli možnost nahlédnout do fotografií z uplynulého roku 

i z let minulých, dozvědět se o naší činnosti a vyzkoušet si například vázání některých uzlů. Domů si pak 

z našeho stánku odnášeli nejen informace, jak se ke skautům přidat, ale i pěkné skautské píšťalky, 

uzlovačky či časopisy. 

Jan Lengál | Prófa 
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Ani na letošním ročníku Semilského pecnu nemohly chybět Dušanovy výborné bramboráky! V sobotu 

před šestou ranní se vedení skautek sešlo s Dušanem v Libštátě a společně připravili dva velikánské 

hrnce těsta na bramboráky. Na samotné akci potom pomáhaly Dušanovi s přípravou stánku, 

udržováním ohně a prodejem bramboráků oddíly skautů a skautek. Skautky na schůzce odhlasovaly 

projekt Lepší škola pro všechny od Člověka v tísni. Celý výtěžek z prodeje bramboráků, který činil 7358 

Kč, tedy putoval právě tam. 

Anna-Johanna Kristelová | Rosnička 

 

V sobotu 17. září 2022 to bylo na den přesně 100 let, kdy Semily navštívil československý prezident 

Tomáš Garrigue Masaryk. A stejně jako před 100 lety u toho byli semilští skauti. Celou návštěvu TGM 

v Semilech mělo na starosti město. My jsme se společně s Klubem českých turistů podíleli na organizaci 

poslední části programu pana prezidenta – návštěvy Masarykovy vyhlídky, kde byla slavnostně 

zasazena lípa srdčitá. To vše pod dohledem skautské čestné stráže. Skauti pod vedením Hopíka 

připravili pro prezidentovu družinu a širokou veřejnost buřty. V deštivém a chladném počasí přišly všem 

naprosto vhod. 

Tomáš Jech | Balů 
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První říjnová sobota patřila již tradičně závodu pro čtyřčlenné hlídky skautek a skautů pořádaném 

železnobrodským skautským střediskem. Letos se z našeho střediska vypravilo šest soutěžních hlídek. 

Jedna hlídka skautů, jedna hlídka z Lomnice a čtyři hlídky skautek. Závodníci měli možnost si vyzkoušet 

různé disciplíny. Určovali například různé přírodniny, vyzkoušeli si, jak reagují při simulované nehodě, 

nebo se zlepšovali v komunikaci a týmové spolupráci. 

Naše hlídky si, jako každý rok, závod velmi užily. Umístily se na 9., 7., 6., 4., a 3. místě. Skupinka skautek 

pod vedením Smíška si za první místo přivezla domů dokonce putovní pohár. Děkujeme za organizaci 

akce a už nyní se těšíme na další ročník! 

Anna-Johanna Kristelová | Rosnička 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Participativní rozpočet obyvatelům města Semily umožňuje, aby se občané zapojili do rozhodování 

o rozvoji své obce. Radnice vymezí část peněz z ročního rozpočtu a obyvatelé pak podávají návrhy, co 

by se za tyto peníze mělo ve městě v následujícím roce vylepšit. Záleží tedy jen na iniciativě občanů, 

organizací nebo spolků, jestli vymyslí něco smysluplného, co jejich spoluobčany osloví a pro co pak 

ostatní obyvatelé města hlasují. Dost jsme zvažovali, jestli se do letošního participativního rozpočtu 

přihlásíme. Na jednu stranu klubovna úpravy potřebuje, na druhou stranu do ní šlo v posledních letech 

hodně dotačních prostředků. Skutečností ale je, že i když jsme před 4 lety v participativním rozpočtu 

vyhráli, nakonec jsme ho nečerpali – zajistili jsme dotaci od Evropské unie a městu Semily tak uspořili 

peníze. A tak jsme se rozhodli, že to zkusíme. 

Zařadili jsme se mezi deset projektů, které byly všechny silné a hodné realizace. Asi právě pro to 

roztříštění hlasů se nám nakonec podařilo s obrovským náskokem uspět a se 114 hlasy vyhrát hlasování 

celého participativního rozpočtu, když druhý projekt získal 51 hlasů. 

Chtěl bych poděkovat všem, kteří pro projekt úpravy klubovny hlasovali a umožnili tak obydlení 

a využití dosud prázdných prostor klubovny.  

Jan Farský – Bagy  
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Rok 
Výnosy celkem 

(Příjmy) 

Z toho poskytnuté 

dotace 

Náklady celkem 

(Výdaje) 

2021 770 446 Kč 436 704 Kč 740 377 Kč 

2020 867 425 Kč 182 231 Kč 820 026 Kč 

2019 594 000 Kč 178 000 Kč 425 000 Kč 

2018 639 000 Kč 242 000 Kč 529 000 Kč 

2017 711 226 Kč 254 830 Kč 484 814 Kč 

2016 626 564 Kč 231 689 Kč 448 287 Kč 

2015 567 074 Kč 169 784 Kč 412 287 Kč 

2014 354 189 Kč 64 813 Kč 226 272 Kč 

2013 356 441 Kč 93 667 Kč 352 799 Kč 

2012 306 030 Kč 102 141 Kč 274 455 Kč 

2011 200 156 Kč 48 347 Kč 172 492 Kč 

2010 282 919 Kč 116 688 Kč 294 667 Kč 

 

 

(prosinec 2021 – listopad 2022) 

FINANČNÍ DARY 

MUDr. Kateřina Cardová 4 000 Kč 

Dagmar Macáková  3 000 Kč 

 

 

ALROP s.r.o.   5 000 Kč 

IZOL94 s.r.o.   40 000 Kč 

Laskavo    8 000 Kč 

(příměstský tábor – poplatek za ukrajinské děti)   

 
 

Všem našim sponzorům velice děkujeme! 
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Poskytovatel dotace Název projektu Výše dotace 
Spoluúčast 
střediska 

Celkové 
náklady 

Město Semily 

Tábory pořádané střediskem 30 000 Kč 10 % 33 396 Kč 

Zajištění provozu skautské 
klubovny 

22 000 Kč 10 % 24 445 Kč 

Využití volného času dětí a 
mládeže 

35 000 Kč 0 % 35 000 Kč 

Město Lomnice nad 
Popelkou 

Podpora činnosti 20 000 Kč 0 % 20 596 Kč 

MŠMT (Junák – český 
skaut, Liberecký kraj, z.s.) 

Podpora činnosti 69 653 Kč 30 % 99 572 Kč 

Liberecký kraj Letní skautské tábory 40 000 Kč 51 % 80 821 Kč 

MŠMT (Junák – český 
skaut, Liberecký kraj, z.s.) 

ZVAS 2022 3 900 Kč 0 % 3 900 Kč 

MŠMT (Junák – český 
skaut, Liberecký kraj, z.s.) 

Rádcovské kurzy 2022 3 600 Kč 30 % 5 647 Kč 

MŠMT (Junák – český 
skaut, Liberecký kraj, z.s.) 

Mimořádné náklady na energie 17 300 Kč 0 % 17 300 Kč 

Celkem: 241 453 Kč   

 

 

Velký dík za poskytnutí dotací patří městu Semily, městu Lomnice nad Popelkou, Libereckému kraji, 

MŠMT a Junáku – českému skautu, z. s. 

 

 

 

 

 

 

Lomnice nad Popelkou 
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Náklady 

materiál 

mj. nářadí, drogerie, léky, drobný 

materiál, vybavení 
10 212 Kč 

potraviny 112 109 Kč 

odměny pro táborové soutěže 6 994 Kč 

cestovné 
osobní doprava na tábor a zpět, doprava 

během tábora 
16 641 Kč 

ostatní 

poštovné, kopírování 1 029 Kč 

nájemné cyklopřívěsu 1 600 Kč 

nákladní doprava 16 335 Kč 

ostatní – mj. praní dek a povlaků, 

vstupné, ubytování 
6 971 Kč 

  

Výnosy 

účastnické poplatky celkem 171 600 Kč 

   

Náklady celkem 171 891 Kč 

Výnosy celkem 171 600 Kč 
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Webové stránky: https://semily.skauting.cz/ 

Webové stránky nezaznamenaly v uplynulém roce žádné větší zásahy. Většina oddílů již využívá pro 

informování dětí a rodičů jiné platformy, a tak je náš web spíše statickým obrazem našeho střediska. 

Dáváme si však záležet, aby informace o schůzkách, vedení, klubovně i dalším byly neustále aktuální 

a platné. V rámci této snahy bychom rádi příští rok aktualizovali fotky jednotlivých kluboven. 

 

Skauti Semily na facebooku: https://www.facebook.com/SkautiSemily/ 

Facebookovou stránku ‚Skauti Semily‘ v současné době sleduje již 516 lidí.  

Kromě této veřejné stránky jsme využívali další soukromou skupinu pro komunikaci naší střediskové 

rady. V posledních měsících nám však tento formát přestával fungovat, a tak nyní nově zkoušíme 

komunikaci skrze WhatsApp skupinu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Semilské noviny – Skautská hlídka:  

V tomto roce nám bylo v Semilských novinách otištěno celkem sedm článků.  

Duben:  Skautská pomoc Ukrajině (Prófa) 

Květen:  Výprava do Liberce a Závody vlčat a světlušek (Lišák) 

Červen:  Semilští skauti sbírali Kola pro Afriku (Heduš) 

Červenec: Putování skautek Českým rájem (Dešťovka) 

Září: Darujte svému dítěti zážitky na celý život. Přihlaste je do skauta. (Balů) 

 Na Jamboree v Praze nechyběli skauti a skautky ze Semil (Kousy) 

Prosinec: Oprašte lucerničky, skauti přivezou Betlémské světlo (Balů) 
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Díky rekonstrukci skautské klubovny, skautské aleji, oslavám 100 let od návštěvy T. G. Masaryka 

a patronátu nad Riegrovou stezkou se i letos objevily zmínky o našem středisku v dalších článcích 

Semilských novin. 

 

Leden: Investiční akce v roce 2021 - Skautské středisko – suterén 

 Investiční akce v roce 2021 - Skautské středisko – střecha 

Červenec: Letní soutěž DÉČKA  

Září: Před sto lety poctil Semily svojí návštěvou Tomáš Garrigue Masaryk a jeho myšlenky ctíme dodnes 

Říjen: V Semilech se nenudíme potřetí v režii Seddmy 

Listopad: Dnes má slovo starostka 

 

 
 
Mladá fronta DNES 
 

Členové našeho střediska se díky 

Jamboree dostali dokonce na 

titulní stranu MF Dnes ze dne 

12.8.2022. 

Lišák a Pěsťa navíc pod dohledem 

Brambůrky, tiskové mluvčí Junáka, 

informovali o průběhu Jamboree 

v pořadu Snídaně s Novou.  

 

 
Vývěsky:  

Vloni nám vývěsku u mostu nějaký darebák úplně vysklil, ale díky tomu jsme našli nové skvělé místo 

přímo na Riegrově náměstí u průchodu mezi lékárnou a pekárnou. Nástěnku i v tomto roce doplňovala 

hezky graficky zpracovanými záznamy z našich akcí Hedvika (Iva Stehlíková). O druhou vývěsku 

u vchodových dveří naší skautské klubovny se starají jednotlivé oddíly.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Adéla Jechová | Želva 
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Jíťa – Jitka Kufnerová – vedoucí oddílu 

Bělas – Tereza Babková – zástupce vedoucí 

 

Locika – Ludmila Kellerová  

Třešínka – Laura Komadová  

Majda – Magdaléna Králová  

Piky – Klára Kufnerová  

Světluška – Rozálie Machová  

Kuře – Beáta Nosková  

Sovička – Alice Novotná  

Vlnka – Eliška Plívová  

Lištička – Anna Provazníková  

Motýlek – Rozárka Rendlová  

Doby – Doubravka Svobodová  

Beruška – Františka Svobodová  

Vlčice – Anežka Šedinová  

Kočka – Lucie Ševčíková  

  

 

 

  

 

 

 

  

Kleris – Klára Kuršelová – vedoucí oddílu 

Majka – Marie Novotná – zástupce vedoucí oddílu 

Jíťa – Jitka Holatová – oddílová vedoucí/rádce 

 

Baletka – Marie Bucková 

Papoušek – Dominika Farská 

Orlice – Marie Hájková 

Bagřík – Vendelín Keller 

Dýňa – Stela Komadová 

Datel – David Košnar 

Roky – Petr Král 

Motorka – Jan Krejsa 

Lexík – Alexandr Lukeš 

Kulíšek – Magdalena Farská 

T-Rex – Antonín Mach 

Slon – Josef Mach 

Puštík – Radim Novotný 

Tučňák – Štěpán Rám 

Hvězdička – Josefína Rámová 

Hříbátko – Štěpán Fanta 

Liščanda – Julie Velová 

Lvice – Lucie Provazníková 

+ oddílový návštěvník Lipánek – Amálie Kuršelová :) 

 

Lišák – Richard Mlejnek – vedoucí oddílu 

Lukinelo – Lukáš Koňák – zástupce vedoucího oddílu 

Opičák – Vít Kužel – oddílový rádce 

Superman – Karel Mařatka – oddílový rádce 

 

Dragunov – Kryštof Balatka 

Křeček – Nikola Bouček  

Bizon – Kryštof Bucek  

Had – František Carda  

Krokodýl – Nikolas Erban  

Mauglí – Jan Farský 

Plejtvák – Jindřich Farský 

Tomáš Jančík 

Užovka – Julián Knot 

Tygr – Antonín Kostečka  

Hasič – Jakub Košnar 

Traper – Vojtěch Kovalský  

Spiderman – Ondřej Kubec  

Spongebob – Nicolas Matal  

Blesk – Jan Mlčoch 

Komár – Roman Opočenský  

Ptáček – Vincent Pšenčík 

Venom – Alex Šereš  

Turbo – Tomáš Ševčík  

Pavouk – Jaroslav Tichý  

Jestřáb – Václav Trnka 

Jonáš Kolárik 
Jura – Patrik Sakajto 
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Rosnička – Anna-Johanna Kristelová – vedoucí oddílu 

Heduš – Iva Stehlíková – zástupce vedoucí oddílu 

Vydra – Anna Kindermannová – oddílová rádkyně 

Dešťovka – Zdislava Převrátilová – oddílová rádkyně 

Ještěrka – Tereza Kindermannová – oddílová rádkyně 

 

VÁŽKY 

Pěsťa – Veronika Housová – rádkyně  

Růžička – Johanna Hájková – rádkyně 

Hvězda – Nikola Hnídková  

Káče – Kateřina Kufnerová  

Liška – Anna Sofie Pleštilová  

Rošťanda – Daniela Szabó  

Panda – Kristýna Veselá 

Sova – Anna Bašková 

Sára – Sára Peclinovská 

Sabča – Sabina Nosková 

Dýně – Amálie Dobiášová 

Šiky – Anna Plívová 

 

VLAŠTOVKY 

Smíšek – Zdislava Svobodová – rádkyně 

Judy – Sára Patková – rádkyně 

Tuli – Justýna Patková  

Čuču – Světlana Svobodová  

Poník – Viktorie Tichá 

Magy – Magdaléna Bašková 

Vika – Viktoriia Holub 

Áďa – Adéla Buriánková 

Áňa – Anna Housová 

Komár – Agáta Nosková 

Pufík – Patricie Mlčochová 

Ela – Ela Němčíková 

Mača – Markéta Šimková 

Balů – Tomáš Jech – vedoucí oddílu 
Hopík – Jindřich Mlejnek – oddílový rádce 
Ryba – Daniel Rypl – oddílový rádce 
Kohout – Sebastian Kuršel – oddílový rádce 
 
KAMZÍCI 
Brownee – Matěj Hnídek – rádce družiny Kamzíků 
Puštík – Šimon Pleštil – podrádce družiny Kamzíků 
Doktor – Šimon Tun  
Lišák – Sebastian Slavík  
Lev – Prokop Němčík  
Ježek – Filip Hnídek  
Džbán – Vít Baán  
 
JESTŘÁBI 
Kola – Matyáš Maryško – rádce družiny Jestřábů 
Hugo – František Hájek – podrádce družiny Jestřábů 
Oscar – Oskar Bouček  
Indián – Ivan Erban  
Šnek – Vojtěch Farský  
Rex – David Kužel  
Bageta – Štěpán Rypl  
Bard – Ladislav Szabó  
Čepice – Jakub Bělík  
Tary – Bertin Sakajto  
 

PANTEŘI 

Daman – Damián Roháček – rádce družiny Panterů 

Batman – Jan Havlík – podrádce družiny Panterů 

Pedro – Jindřich Semecký  

Buvol – Vít Faltinek  

Jikra – Jiří Chlupáč  

Jablko – Jáchym Bárta 

Thor – František Pražák 
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Bobr – Ivo Navrátil – vedoucí 296. klubu 

Gami – Miroslava Gajzlerová – zástupkyně vedoucího 

Midgi – Jiří Mihalo – zástupce vedoucího 

 

Pan – Jiří Belda 

Formik – Vladislav Bodnár 

Fler – Pavel Bureš 

Takin – Vít Coufal 

Pluto/Béda – Daniel Činovec 

Bagy – Jan Farský 

Ježek – Stanislav Gajzler 

Šimon – Šimon Gajzler 

Líba – Libuše Hlůžová 

Žabák – Zdeněk Kašpárek 

Choroš – Zdeněk Kodoň 

Žirafa – Adéla Kodoňová 

Zelí – Jana Krejsová 

Algy – Jan Kufner 

RintinTina – Kateřina Laštůvková 

Prcek – Jan Lukačevič 

Sašenka – Alexandra Mihalová 

Aslan – Aleš Plíva 

Číňan – Rostislav Plíva 

Slunko - Vladimíra Plívová 

Rikitan – Michal Srb 

Ondra – Ondřej Šír 

Key – Pavel Šír 

Jíva – Ivana Šírová 

Šaman – Vít Šlechta 

Brim – Josef Šoltes 

Šťopka – Kateřina Hájková Štěpničková 

Roy – Libor Štrauch 

Effa – Eva Štrauchová 

Brambůrka – Barbora Trojak 

Melhuba – Miroslav Vodseďálek 

Petra – Petra Antonia Vostrá 

Jabloň – Lenka Vránková 

 

 

 

 

 

Prófa – Jan Lengál – vedoucí oddílu 

Datel – Jakub Kindermann – zástupce vedoucího oddílu 

 

Lentilka – Kristýna Andrlová 

vAnDAM – Adam Babec 

Vlčice – Daniela Bodnárová 

Benda – Benedikt Břenek 

Píďa – Jiřina Bursová 

Burák – Matyáš Buryanec 

Mýval – Matyáš Coufal 

Blaster – Hynek Černý 

Hawkey – Tomáš Fejkl 

Gepassa – Vlastimil Fejkl 

Včela – Veronika Hlavová 

Figi – Lucie Holatová 

Racek – Vít Chlupáč 

Žralok – Lukáš Jech 

Želva – Adéla Jechová 

Puma – Matěj Kisza 

Semi – Pavlína Komorousová (Poncová) 

Jerry – Tomáš Koňák 

Kousy – Vojtěch Kousal 

Gepard – Adam Kuršel 

Veverka – Jakub Kuršel 

Kralda – Sára Langhammerová 

Midgi – Marian Mihalo 

Žížala – Michaela Navrátilová 

Mrně – Jitka Novotná 

Petrolejka – Petra Plecháčová 

Poupě – Dominika Poupová 

Červajs – Tereza Strmisková 

Kukačka – Kateřina Šimková 

Pití – Petr Šír Petr 

Šakla – Barbora Šmídová 

Simon – Šimon Šoltes 

Pinguin – Matouš Tichý 

Réba – Barbora Voleská 
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Pegi– Jan Pekárek – vedoucí oddílu 

Zlobr – Tomáš Kafka – zástupce vedoucího oddílu 

Šukyn – Lukáš Borůvka – oddílový rádce 

Vlk – Tomáš Zeman – oddílový rádce 

 

VLČATA 

Ingland – Lukáš Ovečka 

Terorista – Martin Ovečka 

Dino – Adam Langhammer 

Matěj Maryško 

Tobiáš Štolfa 

Filip Kracík 

Oscar Weaver 

Tobiáš Marks 

Tobiáš Jína 

Matouš Kracík 

Jakub Máka 

František Samohýl 

 

SKAUTI 

Oxid – Erik Brychta – rádce 

Remcal – Lukáš Kordík – podrádce 

Panda – Matyáš Novák 

Kalkulačka – Jan Eiba 

Jakub Ulrich 

Ráďa – Radek Šašinka 

Žralok – Tomáš Stránský 

Šnek – Filip Mikule 

Bobr – Petr Friedrich 

 

 

Moňous – Monika Vagenknechtová – vedoucí oddílu 

Anna Pekárková – zástupce vedoucí 

Béba – Beáta Kožíšková – oddílová rádkyně 

Šucka – Lucie Borůvková – oddílová rádkyně 

Stonožka – Terezie Stránská – oddílová rádkyně 

 

SVĚTLUŠKY 

Karolína Šimůnková 

Nikol Šimůnková 

Markéta Stránská 

Anežka Stránská 

Lenka Vaňátková 

Karolína Eibová 

Anna Krausová 

Vilemína Doležalová 

Natálie Kunstová 

Ellen Stohrová 

Elen Řezníčková 

Eliška Viková 

Kristýna Viková 

Šarlota Dlouhá 

 

SKAUTKY 

Kecka – Anna Opočenská –rádkyně 

Suri – Kateřina Mikulová– podrádkyně 

Anežka Brázdilová 

Gegi – Nela Bernatová 

Tlapka – Marie Myšková 

Chlebík – Anežka Hrdličková 

 

Julie Bischofová – vedoucí R+R 

 

Inženýr – Lukáš Fajx 

Tygr – Tomáš Pekárek 

Rys – Kryštof Bárta 

Bárny – Barnabáš Bárta 

Martin Danielis 

Vejr – Jáchym Matějka 

Šagy – Šarlota Švehlová 

Kojot – Eliška Korbelářová 

Veverka – Karolína Korbelářová 

Aki – Veronika Ulrichová 

 

 

Frigo – Pavel Makovec– vedoucí oddílu 

 

Frank – Pavel Vagenknecht 

Píšťalka – Hana Nožičková 

Bluma – Markéta Nováková 

Puč – Zdenka Lokajová 

Šárka Fajxová 

Lukáš Fajx 

Langoš – Matěj Bárta 

Popelka – Lucie Bártová 

Kid – Zdeněk Hanč 

Bjéťa – Alžběta Hančová 

Anna Bartoníčková 

Jan Bartoníček 
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* stav vždy k 1. lednu daného roku 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výroční zprávu zpracovaly: Mirka Gajzlerová – Gami a Adéla Jechová – Želva 

Grafická úprava: Adéla Jechová – Želva 

Jazyková korektura: Mirka Gajzlerová – Gami 

Podklady připravili vedoucí jednotlivých oddílů a další činovníci 

 

Rok 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Celkový počet 118 152 174 196 205 226 227 245 247 266 

2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023

Lomnice nad Popelkou 0 0 0 22 24 51 52 63 73 74

Dospělí 48 59 62 59 65 84 75 73 80 90

Skautky 13 21 19 18 16 10 16 18 16 24

Skauti 24 20 30 35 35 24 31 30 27 24

Světlušky 14 12 16 11 17 14 11 17 15 14

Vlčata 19 40 39 36 32 27 24 28 19 18

Benjamínci 0 0 8 15 16 16 18 16 18 18
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